
GJEVING	VEL	–	Styremøte	-	INNKALLING	
	
	
Innkalte:	
Styrets	medlemmer	+	vara.	
Dato	19.september	
Kl.	19:00	–	21:00	
Sted:	Badehuset	
	
NB!	Forfall	meldes!	
	
	
Agenda:	
	
Gjennomgang	av	referat	for	styremøte	22.august.	(vedlagt)	
	
Gjeving	Vel:	
Økonomi,	konto	disponeringer.	v/	Jarmo	
Forsikring	
	
Grendehuset:	
Fremdrift	angående	maling,	muring,	etc.	v/	Åse	
	
Badehuset:	
Markedsføring	på	Vellets	hjemmeside?	
	
Einersvika:	
Ingen	saker	innmeldt.	
	
Bryggekomite:	
Ingen	saker	innmeldt.	
	
Bryggeutbyggingskomiteen:	
Status	v/	Morten	
	
Langhei	hytta:	
Ingen	saker	innmeldt	
	
Diverse:	
Trafikksikkerhet,	status	v/Nina	
Medlemsmøtet	16.november;	videre	forslag	til	innhold?	(se	referat)	Alle	
Salg	av	Lyngør	skole.	
Evt.	
	
	
	
Mvh	
	
Arne	Martin	Gjøseid	
Gjøseidveien	151	
4912	Gjeving	
Mob.tlf.	95	70	78	79	



GJEVING	VEL	–	Styremøte	-	REFERAT	
	
	
Referat	fra	styremøte	i	Gjeving	Vel,	19.sept.2017,	kl.19.00.	
Møtet	fant	sted	på	Badehuset	i	Einersvika.	
	
Tilstede:	Arne	Martin	Gjøseid,	Marit	Marcussen,	Morten	Lindvik	og	Åse	Røsås.	
Meldt	forfall:	Nina	Sperre	Nilsen,	Alf	Anders	Frydendal,	Hans	Petter	Gangdal.	
	
Innkalling	godkjent.	
	
Grendehuset:		
Vi	vet	fortsatt	ikke	noe	om	fremdriften	når	det	gjelder	muringsarbeidet	som	kommunen	er	
ansvarlig	for.	Malingsarbeidet	vil	starte	når	dette	er	på	plass.	
Det	har	vært	organisert	en	stor	dugnad	på	skoleplassen,	med	veldig	godt	resultat.	En	stor	
takk	rettes	til	hele	dugnadsgjengen!	
	
Badehuset:	
Komiteen	ønsker	mer	markedsføring	via	velets	hjemmesider.	Arne	Martin	kontakter	Erlend	
Klouman	Høiner	og	Svein	Olav	Hageli	for	å	iverksette	dette.	
	
Einersvika:	
Grillen	er	ivaretatt	og	lagres	på	kommunens	lager	gjennom	vinteren.	Til	våren	må	det	ordnes	
med	lås,	slik	at	den	blir	stående	der	den	skal.	
I	løpet	av	høsten/vinteren	må	det	lages	en	plan	for	hvordan	pengene	som	ble	gitt	i	gave	til	
Einersvika	skal	brukes.	Marit	kontakter	fengselet	for	pris	og	leveringstid	på	benker,	og	Otto	
Bugge	for	innkjøpsråd	i	forhold	til	nett	bak	volleyballbanen.	
	
Langhei	komiteen,	bryggekomiteen	og	Einersvika	har	ingen	innmeldte	saker.	
	
Bryggeutbyggingskomiteen:	
Informasjon	fra	Morten,	som	har	vært	i	kontakt	med	Svein	Dale	i	forhold	til	hvordan	man	
løser	festet	av	den	nye	flytebrygga.		
Kommunen	stiller	krav	om	lys	ytterst	på	brygga,	og	at	det	foreligger	en	plan	på	hvordan	den	
gamle	brygga	skal	destrueres	evt.	selges.		
Det	er	ønskelig	med	oblater	for	betalt	bryggeavgift	på	alle	Gjeving	Vels	brygger.	
Det	skal	avholdes	møte	i	bryggeinvesteringskomiteen	i	begynnelsen	av	oktober.	Informasjon	
legges	frem	på	medlemsmøte	i	november.	
	
Medlemsmøte	16.nov.:	
Informasjon	om	bryggeutviklingen.		
Ønske	om	informasjon	om	alle	bedrifter,	foretak	og	prosjekter	som	er	registrert	på	Gjeving.	
Trafikksikkerhetsplanen.	
Morten	følger	opp	Halvor	Kjørholt	ang	bildevisning.	
	
Trafikksikkerhet:	



Nina	har	vært	i	kontakt	med	SU	for	Knatten	Barnehage,	og	de	er	positive	til	reduserte	
fartsgrenser	på	Gjeving.	
Nina	går	til	fylkeskommunen	ang	veistrekningen	opp	til	Bergendalskrysset	som	ennå	ikke	er	
ferdig,	samt	høre	om	det	blir	gjort	noe	med	bussproblematikken	på	Dypvåg	og	Bergendal.	
Gjeving	Vel	ønsker	at	skiltet	med	Gjeving	flyttes	nærmere	opp	mot	Bergendalskrysset.	
	
	
Åse	Røsås	
referent	
	
	


